

八天杜拜，馬爾代夫逍遙遊

8 Days Dubai, Maldives Relax Tour

獨家精心安排/Exclusive arrangement:

- 確保迪拜市區國際品牌 5 星級酒店，馬爾代夫安排 5 星級度假酒店 / Stay at International brand 5 star hotel in Dubai and 5 star resort in Maldives
- 全程無購物、無指定自費，無固定小費，真正品質遊 / No shopping tour, no designated expenses and designated tips
- 阿聯酋重要景點含入內參觀門票，更可參與迪拜世博 / Tickets to important attractions are included in the United Arab Emirates as well as an opportunity to take part in the Expo 2020 Dubai
- 馬爾代夫優享海濱假日時光 / Enjoy your seaside holiday in Maldives
- 根據訂單要求提供國語或英語導遊（或司兼導）服務 / Arrange for English-speaking tour guide(or driver guide)



團號 Code	雙人房 Twin Room	單人房 Single Room	小童 12 歲以下 Child under 12 years old	
			佔床 with bed	不佔床 without bed
DUM8E	\$2849/每人	\$4099/每人	\$1699/小童	\$1499/小童
<p>*參團旅客需持有出發地航班起飛前 72 小時之內的紙質核酸檢測陰性證明、完全疫苗接種證書以及包含 COVID-19 的旅遊保險；</p> <p>*團隊提供旅途中必要的核酸檢測協助服務：前往阿布扎比、返回澳洲（費用另付，約 \$150/位/次）；</p> <p>*團隊遵循阿聯酋當前防疫政策要求，行程車輛保持半員；</p> <p>*如您需要參加推薦自費項目，請在報名時告知；</p> <p>*馬爾代夫酒店無法提供加床，第三人參團需要補單間差，兒童提供免費的沙發床、兒童菜單，如果使用成人點餐菜單費用按菜單價格的 50%現付</p> <p>*馬爾代夫活動項目需提前一天向酒店報名預訂，項目、價格及政策以當地為準；</p> <p>*團費不包含任何機票</p> <p>*我們保留根據當地政府的新冠病毒安全政策更換旅游行程的權利。</p> <p>* Travelers must hold a negative COVID-19 PCR test certificate for a test taken no more than 72 hours before departure, a vaccination certificate showing full vaccination and a travel insurance cover for COVID-19.</p> <p>* Our group provides assistance of PCR Test: for Abu Dhabi and flight back to Australia (the expenses need be paid extra, each time around \$150/pp).</p> <p>* According to the anti-epidemic policy of UAE, half of the seats in the vehicle will remain vacant.</p> <p>* If you want to take part in optional tours, please let us know when you sign up for the package tour.</p> <p>* Hotel in Maldives could not provide extra bed for the third person, on this condition, you need pay Single Room Supplement. Children stay for free in the sofa bed provided in the room and eat for free from the kids menu or 50% discount from a la carte menu(on your own expense).</p> <p>* Activities in Maldives need to be booked with hotel at least 1 day in advance, the items, prices and policies are subject to local conditions.</p> <p>* Tour fare does not include any AIR TICKET</p> <p>* We reserve the right to change our tour itineraries depending on the local government's COVID-19 safety policies</p>				

抵達日期

2021. 10. 4 - 2022. 3. 31 期間，週一/週四指定日期抵達。
Arrive in Dubai on designated onday/Thursday arrival Dates

10月: 4, 7, 11, 14, 18, 21, 25, 28

11月: 1, 4, 8, 11, 15, 18, 22, 25, 29

12月: 2, 6, 9, 13, 16

2022:

1月: 3, 6, 10, 13, 17, 20, 24, 27

2月: 7, 10, 14, 17, 21, 24, 28

3月: 3, 7, 10, 14, 17, 21, 24, 28, 31



Day 1 原居地 → 杜拜 Home City → Dubai

抵達達拜國際機場，接機送酒店休息。（酒店下午 15:00 之後入住）

Hotel: DoubleTree by Hilton Dubai M Square Hotel & Residences or similar

Arrival at Dubai International Airport, pick up and transfer to the hotel with our receptionist. Guests can check-in hotel after 3pm.

Day 2 杜拜 Dubai

今日自由活動或參加推薦自費：前往【迪拜世博會】感受精彩世博之旅（包含一日門票、會場往返接送），190 美金/位。（早餐）

Hotel: DoubleTree by Hilton Dubai M Square Hotel & Residences or similar

After the breakfast, free day at leisure in Dubai or take part in Optional tour of Expo Dubai 2020 (including one-day ticket + transfer): \$190/pp. (B)



Day 3 杜拜市區觀光 Dubai City Tour

早餐後前往迪拜當地機構進行核酸檢測（費用另付）。之後乘車外觀世界最奢華七星級【7 星帆船酒店】，後乘坐【高空觀光輕軌】（含單程票 8 美金/位）進入號稱「世界第八大奇景」-【棕櫚島】，它以棕櫚樹為外型，豪華酒店、沙灘別墅、海景大廈等設施組成。接著前往世界第一高樓【哈利法塔】，登上第 124 層全球最高的觀景台【At The Top】（含非高峰時段門票 42 美金/位）。之後前往世界最大的購物中心【迪拜商場】，外觀【室內水族館】。今日晚餐自理。

（早/午餐）

Hotel: DoubleTree by Hilton Dubai M Square Hotel & Residences or similar



After breakfast, have a PCR test (the expenses need be paid extra). Then, observe the Burj Al Arab Hotel (Sailboat Hotel) outside, which is one of the most famous landmarks in Dubai. Then, take the Monorail to overlook the Palm Island. Viewed from above, the manmade island resembles a stylised palm tree. Afterwards, go to the world's tallest building- Burj Khalifa and enjoy the wonderful view on the viewing platform 'At The Top. (including ticket of Non-prime hours, \$42/pp) Later on, enjoy shopping time in Dubai Mall and see Indoor Aquarium from outside. Dinner on your own. (B/L)

Day 4 杜拜 → 阿布扎比 → 杜拜 Dubai → Abu Dhabi → Dubai

早餐後前往阿聯酋首都阿布扎比遊覽。參觀中東最大的清真寺-【紮伊德清真寺】(如遇特殊情況閉館, 改為外觀並拍照留念)。寺內有數以萬計的寶石鑲嵌, 有最多的水晶珠寶吊燈, 有全世界最大手工地毯。外觀八星級【酋長皇宮酒店】, 它是全世界最奢侈的酒店。之後前往【阿布扎比羅浮宮博物館】(含入內門票, 18 美金/位), 這是阿拉伯世界首個綜合性博物館, 建在波斯灣海邊, 展品涵蓋世界各地文明。接著前往【阿布扎比總統府】(含入內門票, 18 美金/位), 它是阿拉伯聯合酋長國新的獨特地標, 為世界提供了對阿拉伯文化和管理的一次見解。之後乘車返回迪拜。(早/午/晚餐)

Hotel: DoubleTree by Hilton Dubai M Square Hotel & Residences or similar

This morning transfer to Abu Dhabi, and visit the Sheikh Zayed Grand Mosques. The mosque holds a Guinness World Record for the largest hand-woven carpet and also boasts one of the largest chandeliers in a mosque. Then, have a photostop at Emirates Palace from outside.. Afterwards, visit the Louvre Abu Dhabi (including ticket, \$18/pp). Louvre Abu Dhabi is the Arab world's first museum. Later on, proceed to Qasr Al Watan (including ticket, \$18/pp), a working Presidential palace and a majestic cultural landmark that invites the world to discover the rich legacy of knowledge and tradition. Transfer back to Dubai after Abu Dhabi's visit. (B/L/D)

Day 5 杜拜 → 馬累 - 薩麗泄湖島 Dubai → Male - SAii Lagoon

早餐後專車送至機場, 乘機飛往馬爾代夫。抵達馬累後, 酒店工作人員接機, 搭乘快艇前往薩利泄湖島。馬爾代夫薩麗泄湖島距離馬累國際機場僅有 15 分鐘的船程, 被白色沙灘及蔚藍海水緊緊圍繞, 是馬爾代夫第一

個非凡的多島綜合休閒目的地十字路口的一部分。今日午餐自理。(早/晚餐)

Hotel: SAii Lagoon Maldives, Curio Collection by Hilton

After breakfast, transfer to the airport and fly to Male. Upon arrival, transfer to SAii Lagoon by speedboat with receptionist's help. It takes only 15 minutes by boat from Airport. As a multi-island destination, SAii Lagoon Maldives is a cerulean bolthole created for couples, families, and friends in search of a playful destination getaway. (B/D)



Day 6 薩麗泄湖島 SAii Lagoon

在美麗的海島上享受美好時光, 度假村套餐包含每日早、午、晚餐(點菜菜單每人 3 項, 不含酒水飲料), 可在酒店指定的餐廳中體驗各種美食。您可以免費租用浮潛設備, 在水上運動中心使用皮艇。還可以參與到瑜伽、水上健身房、尊巴課程中, 盡享運動的樂趣。閒暇時間您還可以體驗酒店提供的多種課程和活動, 如潛水、衝浪、捕魚、垂釣等等。(收費項目費用自理)

今日為您的返程在酒店內進行核酸檢測(費用另付)。(早/午/晚餐)

Hotel: SAii Lagoon Maldives, Curio Collection by Hilton

Enjoy your leisure time on the beautiful island, the resort's package includes: Full Board meal plan includes daily breakfast, lunch and dinner (any 3-dishes from A La Carte menu per person, drinks excluded), you can enjoy a variety of cuisines in designated restaurants. For the activities, the hotel offers complimentary: rental of snorkeling equipment and use of kayak at the water sport center. Yoga, Aqua Gym and Zumba classes are provided as well. In your free time, you can also experience a variety of courses and activities provided by the hotel, such as diving, surfing, fishing, fishing and so on. (Charging items are at your own expense) And have a PCR test in the hotel for you departure today (the expenses need be paid extra). (B/L/D)

Day 7 薩麗泄湖島 SAii Lagoon

在美麗的海島上享受美好時光。您可以前往馬爾代夫探索中心, 通過互動展覽了解更多關於這個美麗島國的信息。也可以前往海洋探索中心, 了解珊瑚繁殖計劃, 沉浸式體驗這個為保護馬爾代夫獨特海洋生態系統的而設的項目。閒暇時間您還可以體驗酒店提供的多種課程和活動, 如潛水、衝浪、捕魚、垂釣等等。(收費項目費用自理)

(早/午/晚餐)

Hotel: SAii Lagoon Maldives, Curio Collection by Hilton

Enjoy your leisure time on the beautiful island, you could join the daily tour guided by local staff at the Maldives Discovery Centre, learn more about this beautiful island nation through interactive exhibition. The Marine Discovery Centre is also a recommended point for you, which offers one of the must-do activities-coral propagation program.

You can also experience a variety of courses and activities provided by the hotel, such as diving, surfing, fishing, rod fishing and so on. (Charging items are at your own expense) (B/L/D)



Day 8 薩麗泄湖島 - 馬累 → 原居地 SAii Lagoon - Male → Home City

早餐後乘坐快艇返回馬累國際機場, 到達馬累機場後搭乘您的航班返回原居地。After breakfast, transfer to the airport by speedboat for your flight back to your home town.



特約旅行社
Your Travel Agent

有關報名詳情及旅遊細則, 請參閱長城假期旅遊預訂表 For Terms and Conditions please refer to Great Wall Travel Tour Booking Form